



Long Staying Package

長期住宿計劃

Monthly Rental Rate

HK\$13,050 net up

月租價格由淨價

港幣 \$13,050 起

Highlights of exclusive privileges 精選禮遇包括：

- Guaranteed Room Upgrade to Next Category
保證客房升級至下一個級別
- Housekeeping service twice a week
每週兩次客房清潔服務
- 20% Discount on Dry Cleaning & Pressing Service
乾衣及熨燙服務8折優惠
- Complimentary in-room Wi-Fi internet access
免費享用無線Wi-Fi網絡
- Complimentary use of Fitness Centre
and swimming pool (subject to situation)
免費使用健身中心及泳池 (視乎情況而定)

This offer is valid for a minimum stay of 30 consecutive nights until December 31, 2021 | Advance bookings require full prepayment and it will not be refunded for cancellations, shortened stays or rate adjustments | Guests are required to present valid membership ID upon check-in | All inclusive privileges can only be redeemed and utilized during the stay period | In case of any dispute, Hotel reserves the right of final decision

此優惠適用於由即日起至2021年12月31日或之前連續入住最少30晚之預訂 | 住客須在預訂時繳付全額預付房費。預訂取消、縮短入住天數或更改房間價格等預訂更改，預付房費一律不予退還 | 住客須於登記入住時出示會員有效證件 | 以上優惠內所含之禮遇僅限入住期間享用 | 如有任何爭議，酒店保留最終之決定權

Details and enquiries 詳情及查詢：

Sheldon Chan
☎(852)2280 2863 ✉ sheldonchan@ninahotelgroup.com
Jenny Chui
☎(852)2280 2861 ✉ jennychui@ninahotelgroup.com
Billy CS Lau
☎(852)2280 2862 ✉ billy.cs.lau@ninahotelgroup.com